



## Difference in Sexuality Attitude from East to West Continues to Give Reflection to Future Asia Adult Industry Prospect

東西方性觀念差異持續引亞洲成人業前境之反思

Three brands from Xgen Products — Bodywand, The Rabbit Company and Frederick's of Hollywood Toys — are sponsors of the Careers in Sexuality Conference, taking place at Widener University in Chester, Pennsylvania.

Xgen旗下三個品牌 - Bodywand, Rabbit Company和Frederick's of Hollywood Toys近日聯合贊助賓夕法尼亞州切斯特威德納大學舉辦的成人行業就業會議。

The day-long conference allows attendees to explore various career options and network with a diverse group of individuals, from those with an interest in entering the field of human sexuality to those with established professional careers in the field.

為期一天的會議讓有興趣加入成人行業領域的參加者探討各種職業選擇，並與不同相關群體建立聯繫，由性別學到那些在該領域的專業職業導向。

Related cross-activity with education parties is seldom seen in Asia counties, which reflects the national attitude differences of human sexuality in direct relation to the growth rate and potential of Asia adult industry. It also indicates a way to improve and sustain as the society opens up.

反觀在亞洲區很少看到類似教育方面的活動，這反映了國家在性別教育和社會態度的差異，與亞洲成人業發展的增長率和潛力成正面關繫。隨著亞洲社會風氣的開放，性別教育還顯然是行業持續發展和改善的一種方式。

## AAE 2019 CALL FOR SHOWCASE !

召集創新品牌

### INTERACTIVE TECHNOLOGY

AAE supports interactive toys, apps development, long-distance innovation, VR and games, supporting tools, sex robots etc. Networking with global traders and Asia-pacific agents, your products are showcased on our annual trade events in Hong Kong.

AAE支持互動玩具、應用程序開發、遠距離科創、VR和遊戲、輔助工具、性愛機器人等。與全球貿易商和亞太區代理商建立聯繫，讓你的品牌在香港舉行的年商貿活動中展出。

### NATURE SENSATION

The adult market in Asia-Pacific grows with increasing demand of quality products in elements of natural compositions and strong protection, specially on sensual health products. Bring out your qualified products to win over with face-to-face explanation stills the best way!

隨著亞太地區的成人市場發展，對天然成分和重視保護的優質商品的需求不斷增長，特別是感官及保健類別。展示你的合格認可商品，親身解說仍然是最好的營銷方式！

Contact us now by [info@asiaADULTexpo.com](mailto:info@asiaADULTexpo.com) or +852 2528 0079. 請電郵至[info@asiaADULTexpo.com](mailto:info@asiaADULTexpo.com)或致電+852 2528 0079，與我們聯絡。

2018 ONLINE SHOW CATALOGUE

網上會刊

CLICK TO VIEW



AAE POST SHOW REPORT 2018

展後報告

CLICK TO VIEW



EARLY BIRD UNTIL JANUARY 2019

**TRADE** Book Your Display Stand  
**ILA** Intimate Lingerie Asia  
**FORUM** Future Adult Entertainment Forum

AAE COMPANY LIMITED

Tel: 852 2528 0062

Fax: 852 2528 0072

Email: [info@asiaADULTexpo.com](mailto:info@asiaADULTexpo.com)

[WWW.ASIAADULTEXPO.COM](http://WWW.ASIAADULTEXPO.COM)

**AAE** COMPANY LIMITED